



الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع.
The National Detergent Co. s.a.o.g.


حاصلة على شهادة الأيزو ٩٠٠١:٢٠١٥
An ISO 9001:2015 Certified company

12th December, 2022

Sub: Appointment of the Chief Executive Officer

In terms of the disclosure requirements for the listed Companies at the Muscat Stock Exchange, we would like to inform that the Board of Directors of The National Detergent Co. s.a.o.g. has approved appointment of Mr. K.A. Murali Sundar as Chief Executive Officer (CEO) of The National Detergent Co. s.a.o.g. and he has joined the Company effective from December 12, 2022.

Mr. K.A. Murali Sundar holds Bachelor's degree in Mechanical Engineering from College of Engineering, Guindy and Masters in Business Administration from University of Madras and has over 28 years of relevant experience in well-respected Companies at senior positions.


Mohammed Abdul Hussain Bhacker
Chairman







الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.ع.م.
The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيزو 9001:2015
An ISO 9001:2015 Certified company

التاريخ: 2022/12/12م

الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي

بناءً على متطلبات الإفصاح للشركات المدرجة في بورصة مسقط ، نود أن نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.ع.م. وافق على تعيين الفاضل/ كي. أ. مورالي سوندار في منصب الرئيس التنفيذي للشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.ع.م. اعتبارًا من تاريخ 12 ديسمبر 2022م.

ضل الفاضل/ كي. أ. مورالي سوندار حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من كلية الهندسة جويندي وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة مدراس ، ولديه أكثر من 28 عامًا من الخبرة المتعلقة لدى الشركات المرموقة في المناصب العليا.

محمد بن عبدالحسين بن باقر اللواتي
رئيس مجلس الإدارة

